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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:1065 Handläggningstider för kameraövervakningstillstånd

I ett reportage i SVT Väst den 6 mars framkommer det att väntetiden för att få 
tillstånd till kameraövervakning hos Datainspektionen nu ligger på cirka ett år 
och att drygt 500 ärenden samlats på hög. I reportaget framkommer att det 
bland annat drabbat SJ Götalandståg som kör regional- och pendeltåg i 
Västsverige samt Sahlgrenska Universitetssjukhuset. En jurist på 
Datainspektionen konstaterar i programmet att kön uppstått efter att 
tillståndsprocessen flyttats från länsstyrelserna till Datainspektionen och att 
myndigheten inte fick hela sitt budgetäskande när man tog över uppdraget.

Regeringen har tidigare lyft fram reformeringen av tillstånden för 
kameraövervakning som ett av flaggskeppen i arbetet mot otrygghet.

Med anledning av detta vill jag fråga Justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vad avser ministern att göra för att åtgärda problemen med långa 
handläggningstider för kameraövervakningstillstånd?

………………………………………

David Josefsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-09
Besvaras senast
2020-03-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


